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                                    PROTOKÓŁ NR XVIII/2012 
                                    z przebiegu XVIII sesji Rady Miejskiej Choszczna 
                                    która odbyła się w sali narad Ośrodka Sportowo Wypoczynkowego 
                                    w Choszcznie przy ul. Sportowej nr 1 
                                    w dniu 30 marca 2012r. 
 
 
W sesji uczestniczyło 21 radnych. Skład ustawowy Rady – 21 osób.  
Porządek sesji: 
1.Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołów  z XVII sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
- druk 154 w sprawie ustanowienia pomników przyrody  na terenie Gminy Choszczno. 
- druk 155 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Choszczno w 
2013 roku środków stanowiących fundusz sołecki. 
- druk 156 w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Choszcznie. 
- druk 157 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu Państwa w drodze 
darowizny. 
- druk 158 w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkomanii na 2012 rok. 
- druk 159 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Choszczno. 
- druk 160 w sprawie sporządzenia planu naprawy finansów Gminy Choszczno. 
4. Rozpatrzenie  skargi na Burmistrza Choszczna. 
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Ośrodku Sportowo – 
Wypoczynkowym. 
6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
7. Interpelacje i zapytania radnych 
8. Wolne wnioski i informacje 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Przebieg sesji: 
Ad. 1. P. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej Choszczna o godzinie 14:00 
otworzył obrady XVIII sesji Rady Miejskiej Choszczna. 
Stwierdził na podstawie listy obecności, że w obradach uczestniczy 20 radnych, co upoważnia 
Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Następnie przywitał radnych Rady Miejskiej, Burmistrza wraz z kierownictwem Urzędu, na 
sekretarza obrad wyznaczył radnego p. Kazimierza Czapiewskiego. 
Do przedłożonego porządku obrad Przewodniczący włączył dodatkowe  projekty uchwał, 
które były omawiane na Komisjach: 
- projekt uchwały na druku 161 w sprawie zmian do budżetu na rok 2012, 
- druk 162 zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/422/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie z  dnia 
28 stycznia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Stowarzyszenia Lokalnej 
Grupy Rybackiej „Partnerstwo Jezior ”, 
- druk 163 w sprawie skargi Pani Marianny Bożyk na działalność Burmistrza Choszczna. 
 
Radny p. Piotr Nahorski  zaproponował, aby  wprowadzić do porządku obrad w części 
uchwałodawczej jako punkt pierwszy projekt w sprawie stanowienia o kierunkach działania 
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Burmistrza Choszczna.  Objaśnił uchwałę  wyjaśniając potrzebę podjęcia takiej uchwały. 
Odczytał uzasadnienie: „MPGK Sp. z o.o.  w ramach realizacji  planu rozwoju i modernizacji  
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych   ogłosiło przetarg na  przebudowę i rozbudowę 
stacji uzdatniania wody w Choszcznie.  Dokumentacja przetargowa budzi istotne  
zastrzeżenia co do jej zgodności z prawem, zasad finansowania zadania, zabezpieczeń 
hipotecznych oraz kosztów całej inwestycji  -  dla przykładu –  

- MPGK Sp. z o.o.  ogłosiła przetarg nie będąc właścicielem  dokumentacji       
  technicznej  ani  nie posiadając pozwolenia na budowę,  
- MPGK Sp. z o.o.  zobowiązuje się  do ustanowienia hipoteki  na nieruchomości 

       której nie jest właścicielem 
     - bardzo poważne zastrzeżenia  budzą przyjęte kryteria przetargowe 
     - MPGK Sp. z o.o.  ogłasza przetarg wraz z  finansowaniem w formie wieloletnie- 
       go leasingu nie posiadając aktualnej oceny kondycji finansowej ( bilans spółki) 
     - finansowanie  zadania  ma się odbyć bez pozyskiwania środków unijnych i  
       udziału przedsiębiorstwa, wyłącznie poprzez leasing finansowy.  

- Istnieje realna możliwość przejęcia  stacji uzdatniania wody przez wykonawcę    
  zadania w przypadku braku realizacji zobowiązań przez MPGK  

MPGK Sp. z o.o.  jest spółką  gminną, stąd Burmistrz Choszczna może poprzez statutowe 
organy spółki wpływać bezpośrednio na  jej funkcjonowanie szczególnie w zakresie realizacji 
zadań własnych gminy”. 
Radny p. Roman Czapiewski w imieniu Klubu Centrum Samorządowe wycofuje z porządku 
obrad druk 160  z powodów formalno – prawnych. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad druku nr 164  Klubu Forum Samorządowe głosowało 
19 radnych 1 głos „wstrzymujący się” na obecnych na sali 20 radnych. 
Za wycofaniem projektu uchwały na druku 160 głosowało 19 radnych 1 głos „wstrzymujący 
się”. 
 
Ad. 2.  W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokół z XVII sesji bez odczytywania 
– 20 głosami „za”. 
Ad. 3. W  punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane były 
projekty: 
- na druku 164 w sprawie stanowiska o kierunkach działania Burmistrza Choszczna 
przedstawił przedstawiciel wnioskodawców Klubu Forum Samorządowe  p. Piotr Nahorski. 
Uzasadniając uchwałę mówił, że 23 marca na stronach internetowych i w bip ukazała się 
informacja o przetargu na  przebudowę stacji uzdatniania wody wraz z finansowaniem w 
formie  leasingu. Finansowanie odbędzie się bez udziału środków własnych.  Kto 
przygotowywał specyfikację zamówienia. Czy  pani Marta Desecka pracownik Urzędu?   Tak 
ułożony przetarg i dokumentacja powinna trafić do CBA lub Prokuratury. Właścicielem 
działki nie jest MPGK tylko Gmina. MPGK jako zamawiający  wpisuje, że dokona transakcji 
kredytu hipoteką. Nie jest właścicielem  gruntu. W jakim trybie ogłoszono przetarg. Na jakiej 
podstawie prawnej MPGK miałby ustanowić hipotekę  jeśli nie jest właścicielem. Na dzień 31 
grudnia 2011 r. Gmina nie zapłaciła około 400 tyś zł. za zieleń, nie ma bilansu spółki.  MPGK 
nie jest w dobrej kondycji finansowej. A przystępuje do leasingu na 10 lat. Czy 
przedsiębiorstwo jest wstanie udźwignąć spłatę rat leasingowych. Wykonawca prac może 
zostać właścicielem stacji uzdatniania wody. Stacja uzdatniania Wody przejdzie w ręce 
pozakomunalne. Czy MPGK nie ma możliwości realizowania etapowego tego zadania z 
wykorzystaniem swojego potencjału. To byłoby tańsze niż forma leasingowej umowy.  Czy 
wywiercona studnia jest eksploatowana. Radny uważa, że specyfikacja była tworzona w 
Urzędzie. 
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Pan Robert Adamczyk Burmistrz wyjaśnił, że niema wiedzy całkowitej i nie może 
polemizować z panem Nahorskim, a jeśli naruszono prawo to prosi o zawiadomienie 
stosowne organy. Pan Prezes Bil poprosił Panią Desecką o pomoc w zorganizowanie 
przetargu, bo ma duże doświadczenie. Na pytanie czy trzeba budować stacje uzdatniania 
wody w całości czy w części trudno odpowiedzieć mówił Burmistrz. Gmina zleciła zrobienie 
dokumentacji stacji uzdatniania wody. Studnia nie może być eksploatowana, bo nie ma 
odpowiedniego odbioru, tak mnie poinformowano. Odpowiedzialny za przetarg jest Pan 
Prezes Bil i on zapewniał Burmistrza, że wszystko jest porządku. Pan Nahorski pyta się o 
szczegóły, a powinien pytać się wtedy gdy był uchwalany plan. 
Kwestie zabezpieczenia stanowią poważny problem i cała inwestycja nie może być 
realizowana w całości przez leasing z uwagi na charakter robót.  W poniedziałek Prezes ma 
podjąć decyzję czy przetarg będzie unieważniony lub przesunięty  termin. Prezes firmy 
INWOT może udzielić państwu odpowiedzi na temat projektu  i budowy stacji uzdatniania 
wody. 
Radny Piotr Nahorski –  Wywiercana studnia głębinowa nie pracuje, bo niema odbioru, jeśli  
w 2009 r. jest dokumentacja na studnię  to co dalej.   Jak mógł Prezes  pisać specyfikację bez 
uzgodnienia z panem.  
Pan Burmistrz – nie jestem twórcą specyfikacji i jej nie znam po to ogłasza się przetarg i 
wyłania się firmę, aby ktoś kto się zna to robił dokumentację. Urządzenia są 
zinwentaryzowane i nikt nie proponował działki  do spółki aportem. Nie wszystkie roboty 
przy tej inwestycji można potraktować jako leasing. 
P. Nahorski – Czy zapis w przetargu jest zgodny z prawem. 
Pan Burmistrz – Prezes Spółki nie może zawrzeć umowy jeśli działka nie byłaby przekazana 
aportem do spółki. 
Pan Kazimierz Czapiewski złożył wniosek o 10 minut przerwy. Za przerwą głosowało 12 
radnych. Przewodniczący Rady pan Bogusław Szymański ogłosił przerwę. Godz. 15:00 do 
15:10.  
Po przerwie wznowiono dyskusję. 
Pan Szczęsny zapytał czy zapis w ogłoszonym przetargu, że leasingodawca może kupić za 
20% inwestycje, nie budzi wątpliwości. 
Pan Kazimierz Czapiewski – nie znam treści tej umowy, ale możliwe, że firma leasingowa 
zażyczyła sobie zabezpieczenia w formie zapisu podmiotu i działki. 
Pan Paweł Nahorski – co Pan zamierza w tej sytuacji zrobić?  
Pan Burmistrz – w rozmowie z Prezesem Bilem, może będzie przedłużać termin przetargu lub 
zostanie unieważniony. 
Pan Roman Czapiewski – zabrał głos wyjaśniając ustalenia z posiedzenia Komisji, z których 
wynika, że stacja uzdatniania wody jest w stanie dostarczyć wodę w ilości podwójnej jakie 
jest zapotrzebowanie na dzień dzisiejszy.  Komisja wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza, aby 
unieważnić przetarg.   Oglądając stan techniczny i wiek, na oczyszczalni ścieków, należy 
mieć obawy jak to długo wytrzyma. Jeśli spółka nie będzie mogła spłacać rat leasingowych to 
Gmina musi dalej, to są informacje od Prezesa Bila, który uczestniczył w Komisji. 
W tym miejscu nastąpiła wymiana zdań na temat specyfikacji zadania między radnym 
Pawłem Nahorskim, radnym Piotrem Nahorskim a Burmistrzem Choszczna. 
Pan Józef Sakowski – zapytał pana prawnika czy Prezes MPGK ogłasza przetarg i podaje 
warunki, które   nie wiadomo czy może  spełnić. 
Pan Stanisław Kalina prawnik –  wyjaśnił, że organem kontrolnym spółki jest Rada 
Nadzorcza. Nikt nie może kontrolować przetargu przed jego odbyciem się. Jeśli specyfikacja 
ma warunki nie zgodne z prawem nie dojdzie do przetargu i zawarcia umowy. 
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W tym miejscu wniosek o zamknięcie dyskusji złożył Przewodniczący Rady. Radni 
zagłosowali 6 „za”, 9 „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. Wniosek nie przeszedł 
dyskutowano dalej. 
Pan Remigiusz Szczęsny – kto może zadecydować o unieważnienie tego przetargu? 
Pan Prawnik -  może to robić zarząd spółki czyli Prezes, następnie wydział ogłaszający 
przetarg, sąd. 
Pani Teresa Kasior – właściwą osobą której można zadawać pytania jest Pan Burmistrz. Rada 
zaniepokojona jest, że spółka Gminna , która jest w złym stanie nie będzie mogła spłacać 
zaciągniętych kredytów. Pan Prezes powiedział na Komisji, że jeśli spółka nie będzie mogła 
spłacać to Gmina jest 100% właścicielem i będzie spłacać za spółkę.  Gminę nie stać na spłaty 
tak dużych kredytów. Wykonawca więc przejmie studnie, a MPGK będzie kupować wodę. 
Burmistrz powinien być zorientowany, czy przedsiębiorstwo stać na taki przetarg. 
Pan Burmistrz – przedsiębiorstwo jest wstanie spłacać takie przedsięwzięcie. 
Nastąpiła wymiana zdań między radnym Pawłem Nahorskim, radnym Szczęsnym, a 
Burmistrzem Robertem Adamczykiem. 
Pan Roman Czapiewski -  stwierdził, że istnieje potrzeba spotkania Komisji na wodociągach, 
nikt nie jest przeciwny remontom, tylko chodzi o sposób finansowania przetargu i 
leasingowania. Nie chodzi o to czy budować, ale jak budować i za co. Jak pozyskać środki. 
Czy można etapowo. Inna forma finansowania tego przedsięwzięcia. 
Dyskusję zakończono i Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
głosami 19 „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” uchwała została podjęta.  
Nr uchwały XVIII/161/2012. 
 
-  druk nr 154 w sprawie ustanowienia pomników przyrody  na terenie Gminy Choszczno 
przedstawił p. Robert Adamczyk informując, że na terenie gminy występują drzewa, które 
spełniają kryteria drzew pomnikowych, a nie zostały jeszcze wpisane do rejestru. Należy więc 
podejmować wszelkie działania umożliwiające ochronę najcenniejszych pod względem 
przyrodniczym pojedynczych obiektów przyrody ożywionej. Celem ww. projektu uchwały 
jest powiększenie liczby pomników o dalsze 29 sztuk drzew rosnących w granicach 
administracyjnych gminy. Kolejna uchwała w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody  
jest wyrazem troski o przyrodę gminy oraz dobrego wykorzystania możliwości działań na 
szczeblu lokalnym. Burmistrz wniósł o podjęcie uchwały. Dyskusji nie było. 
Uchwała została podjęta 21 głosami „za”.( doszedł 1 radny dotychczas nieobecny).  
 Nr uchwały XVIII/162/2012. 
 
- druk 155 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Choszczno w 
2013 roku środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Burmistrz Choszczna 
wyjaśniając, że fundusz sołecki tworzony jest przez radę gminy, która podejmuje uchwałę, 
wyrażając zgodę, (bądź nie wyrażając zgody) na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
na fundusz sołecki. Środki z funduszu przyznawane są w danym roku budżetowym. 
Warunkiem ich przyznania jest złożenie przez sołectwo wniosku do Burmistrza.  
W ustawie o funduszu sołeckim zaznaczono ponadto, że w razie niewykorzystania środków w 
roku budżetowym, wygasają one z upływem roku. Gmina Choszczno otrzyma zwrot z 
budżetu państwa części wydatków przeznaczonych na fundusz w formie dotacji celowej. 
Zwrot obejmuje wydatki poniesione w roku poprzedzającym rok budżetowy. Ustawa 
przewiduje, że tryb zwrotu części wydatków gmin w ramach funduszu zostanie określony 
przez ministra właściwego do spraw finansów publicznych w drodze rozporządzenia.  
Burmistrz Choszczna uważa za celowe wspieranie i upowszechnianie idei samorządowej, w 
tym tworzenia warunków do działania i rozwoju jednostek pomocniczych wdrażania 
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programów pobudzania aktywności obywatelskiej. Dyskusji radni nie prowadzili. Uchwała 
została podjęta 21 głosami „za”. Nr uchwały XVIII/163/2012. 
 

- druk 156 w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Choszcznie przedstawił p. Robert Adamczyk 
uzasadniając projekt uchwały informując o  wieloletnim planie rozwoju i modernizacji  
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych dla Gminy Choszczno na lata 2012-2023 
uchwalonym przez Radę Miejską  w którym zatwierdzone zostały inwestycje: rozbudowa i 
przebudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody w Choszcznie, przebudowa stacji uzdatniania 
wody w miejscowości Suliszewo. Przekazuje się dokumentację na uzupełnienie kanalizacji 
sanitarnej w Kołkach i Krzowcu umożliwiającą podłączenie dwóch budynków mieszkalnych. 
Przygotowanie dokumentacji budowlanej reguluje stan prawny, a tym samym umożliwia 
przygotowanie i przeprowadzenie inwestycji przez MPGK Spółka z o.o.  W dyskusji p. Piotr 
Nahorski złożył wniosek formalny, aby projekt uchwały przekazać do Komisji Komunalnej 
uzasadniając, że dopóki jest ogłoszony przetarg a nie ma dokumentacji zmusi Prezesa MPGK 
do odwołania przetargu. W głosowaniu radni zdecydowali przekazać projekt uchwały do 
Komisji Komunalnej. 18 głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymujące się” przy obecnych na sali 20 
radnych. 

- druk 157 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu Państwa w drodze 
darowizny przedstawił Burmistrz Choszczna informując radnych o potrzebie przyjęcia 
nieruchomości, na której to nieruchomości zlokalizowana jest przepompownia ścieków, która 
wykorzystywana jest na cele publiczne i zarządzana przez Miejskie Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. celem konserwacji i eksploatacji przepompowni.                    
W związku z powyższym działka nr 315/5, o. nr 3 m. Choszczno powinna zostać wyłączona  
z terenu objętego trwałym zarządem przez Komendę Wojewódzką Policji w Szczecinie, co 
umożliwi MPGK Sp. z o.o. swobodny dostęp do wymienionej działki.  Jest to działka przy 
ulicy Zielnej. Dyskusji nie było. Radni zagłosowali: 21 głosów „za”. Uchwała została podjęta. 
Nr uchwały XVIII/164/2012. 
  
- druk 158 w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Narkomanii na 2012 rok. Projekt uchwały uzasadnił p. Robert Adamczyk informując, że 
zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz  ustawą 
o przeciwdziałaniu narkomanii Gminny Program Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 
Uzależnień powinien być uchwalany corocznie przez Radę Gminy. Program określa obszar 
działania, cele, oraz wskaźniki jakie sobie postawiono przy realizacji ww. programu. Radni 
dyskusji  nie podjęli.  W głosowaniu: 21 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 Nr uchwały XVIII/165/2012. 
 

- druk 159 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Choszczno wyjaśnił Burmistrz Choszczna 
informując zebranych, że w związku z nowelizacją ustawy o ochronie zwierząt  zmieniony 
został  jeden z artykułów, który zobowiązuje Radę Gminy do określania w drodze uchwały, 
corocznie do dnia 31 marca, programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki 
bezdomnym zwierzętom przez Gminę. W związku z powyższym przygotowany został 
"Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Choszczno”, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. W Programie 
wskazano koordynatora, realizatorów poszczególnych zadań oraz wysokość środków 
finansowych planowanych na ich realizację.  W załączniku w § 11 autopoprawka, skreślamy 
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podpunkt 1) i 2), a § otrzymuje brzmienie „ Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej 
w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt realizuje uprawniony podmiot w 
ramach umowy o wykonanie usługi”. W dyskusji p. Sakowski zapytał do kogo zgłaszać 
bezdomne psy?  Pan Burmistrz odpowiedział, że do Wydziału Komunalnego Urzędu 
Miejskiego. Więcej dyskusji nie było. Radni zagłosowali 19 głosami „za” 2 radnych 
nieobecnych. Uchwała została podjęta. Nr uchwały XVIII/166/2012. 
Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. Godz.  16:30 do 16:40. 
Po przerwie Przewodniczący Rady p. Bogusław Szymański wznowił obrady przechodząc do 
projektów uchwał. 

- druk 161 w sprawie zmian do budżetu na rok 2012 objaśnił p. Robert Adamczyk 
uzasadniając potrzebę zmian w budżecie. W załączonej uchwale proponuje  się następujące 
zmiany do uchwały budżetowej na 2012 rok. Po stronie dochodowej zwiększa się  prognozę  
wpływów określonych w pkt 1 do  projektu uchwały w związku z : 

 -  zwiększeniem  środków części oświatowej subwencji ogólnej w wyniku  ustalenia  
    ostatecznych kwot na ten cel w ustawie budżetowej na rok 2012, 
 -  planowanym  zwrotem podatku od towarów i usług VAT  przez Urząd Skarbowy,    
 -  zwrotem nadpłat za rozmowy telefonii stacjonarnej TP S.A. w związku z rozliczeniem  
    opłat za rok 2011 w placówkach oświatowych. 
  Po strona wydatkowej ulega  zwiększeniu plan wydatków bieżących: 
     -  w pozycji wydatki na obsługę długu,  
     -  wydatki na programy  finansowane z udziałem środków  bezzwrotnych pochodzących z  
        budżetu Unii Europejskiej  przeznaczone na realizację programu „COMENIUS” 
        przez Szkołę Podstawową Nr 1 w Choszcznie, 
     - wynagrodzenia i składki od nich naliczane dla Szkół Podstawowych i Publicznego  
        Gimnazjum w Choszcznie, 
     - pozostałe wydatki dla Sołectwa Witoszyn 2 tyś. zł. 
     - na opracowanie koncepcji przebudowy targowiska miejskiego w Choszcznie 10 tyś. zł.  
     - na dotacje celową dla Choszczeńskiego Domu Kultury  z przeznaczeniem na   
       „Wykonanie schodów  ewakuacyjnych przy hoteliku  Choszczeńskiego Domu  Kultury”, 
       Zmniejszenie wydatków majątkowych w wyniku zdjęcia z pozycji pn.: 
      „Wykonanie schodów ewakuacyjnych przy hoteliku  Choszczeńskiego Domu 
        Kultury” - temat  ten proponuje się do realizacji  ChDK  w Choszcznie 70 tyś. zł.   
Pan Robert Adamczyk przedstawił koncepcję przebudowy targowiska miejskiego, która 
wystarczyła do złożenia wniosku. Musi być zlecona dokumentacja na przebudowę 
targowiska, potrzebne jest zezwolenie na budowę. Projekt „Mój rynek” funkcjonuje i są to 
wytyczne Ministerstwa Rolnictwa, które trzeba spełnić we wniosku, ten projekt spełnia 
wszystkie wymogi. Pan Burmistrz Robert Adamczyk omówił  i przedstawił na planszach 
projekt przebudowy.  Koszt przebudowy ok. 1700 tyś. zł. Wniosek już został złożony. 
W dyskusji głos zabrali: 
Radny Paweł Nahorski zabrał głos stwierdzając, że nie jest to pewnie  jedyna koncepcja. 
Radny Piotr Nahorski uważa, że z rynkiem trzeba coś zrobić, musimy oszczędzać i warto do 
tego programu przystąpić, należy uwzględnić całą działkę na wybudowanie parkingu. 
Radny Sakowski zapytał Burmistrza czy widzi możliwości pozyskania pieniędzy na ten cel. 
Burmistrz stwierdził, że zagospodarowanie dodatkowej powierzchni terenu na parking 
zwiększy koszty całej inwestycji. Potrzebne są pieniądze na dokumentację, a kształt koncepcji 
może jeszcze być zmieniony. 
Radny Piotr Nahorski zapytał, czy zapisanie tej działki w hipotece na kredycie nie 
przeszkadza w programie „Mój rynek”. 
Burmistrz Robert Adamczyk - hipoteka została zaproponowana na te działki,  które nie 
przeznaczone są do sprzedaży. 
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Radna Beata Mitera zapytała, czy ten teren nie wymaga opinii konserwatora zabytków? 
Burmistrz odpowiedział, że te prace nie wymagają ingerencji w głąb działki i przeszkody nie 
będzie, ten teren objęty jest ochroną konserwatorską. 
Na tym dyskusję zakończono. Radni zagłosowali: 16 głosami „za”, 5 radnych „wstrzymało 
się”. Uchwała została podjęta. Nr uchwały XVIII/167/2012. 
 
- druk 162 zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/422/2010 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 28 
stycznia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do Stowarzyszenia Lokalnej 
Grupy Rybackiej „Partnerstwo Jezior ”. Pan Adam Andriaszkiewicz wyjaśnił potrzebę 
zmiany uchwały. W organach Stowarzyszenia może zasiadać oraz sprawować funkcję osoba 
delegowana przez Radę Miejską do reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 
Wprowadzenie zmian do uchwały umożliwi delegowanie  Zastępcy Burmistrza Choszczna.  
Dyskusji nie było. Za uchwałą zagłosowało 13 radnych 7 osób „wstrzymało się”. Uchwała 
została podjęta. Nr uchwały XVIII/168/2012. 
 
Ad. 4.  Druk nr 163 w sprawie skargi Pani Marianny Bożyk na działalność Burmistrza 
Choszczna przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Mariola Kołodko. 
Odczytała uzasadnienie uchwały, oraz treść w której skargę uznaje się za nieuzasadnioną.  
Radni dyskusji nie podjęli. Uchwała została podjęta  21 głosami „za”. Nr uchwały 
XVIII/169/2012. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Ośrodku Sportowo – 
Wypoczynkowym odczytała p. Teresa Kasior Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej 
Pan Przewodniczący poinformował, że zarządzenia  Burmistrza  znajdują się na stronach BIP 
Urzędu Miejskiego i  do złożonego sprawozdania, które było wyłożone w biurze rady w 
czasie posiedzeń Komisji  nikt uwag nie wniósł. 
 
Ad. 7.W punkcie kolejnym radni zgłaszali interpelacje: 
Radny Szczęsny zapytał  do kogo należy komin na PEC i kto pobiera opłaty za anteny na 
kominie. Burmistrz odpowiedział, że właścicielem komina jest  Gmina, która z PEC podpisała 
umowę dzierżawy i wpłaty za anteny pobiera PEC. Nowy właściciel dzierżawi od Gminy 
majątek i z tego tytułu jest wpływ do budżetu. 
p. Piotr Nahorski  zapytał czy wpływy za dzierżawę anten nie przewyższają dzierżawę za 
majątek Gminy.  
Burmistrz - Gmina za dzierżawę komina i majątku otrzymuje od Spółki  80 tyś zł. za rok  
zweryfikowaliśmy wartość umowy dzierżawy, stawka jest na wysokim poziomie  
P Józef Sakowski pyta czy wpływy zamontowanych anten nie przewyższają dzierżawy za 
Gminny majątek, które płaci Spółka. 
Burmistrz odpowiedział, że nie zna kwot jakie właściciele anten płacą za ich dzierżawę.  
Radny Paweł Nahorski zapytał ile PEC przed sprzedażą uzyskiwał za dzierżawę anten na 
kominie. W tej chwili Burmistrz Adam Andriaszkiewicz  nie jest w stanie odpowiedzieć na to 
pytanie. 
Radny Zbigniew Stróżyński poprosił o udostępnienie umowy zbycia PEC  przez Gminę dla 
MPEC w Chojnicach. Burmistrz wyraził zgodę na udostępnienie tej umowy radnym. 
Radny Zbigniew Żółkiewicz zgłosił interpelację o uregulowanie numerów domów na ulicy 
Energetyków. 
 
Ad. 8. W punkcie wolne wnioski i informacje. 
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Radny Szczęsny poinformował zebranych o spotkaniu w sprawie biogazowni, w którym 
uczestniczył. Wyraził swoje zaniepokojenie lokalizacją biogazowi w tak bliskim miejscu od 
miasta. Uważa, że będzie to ze szkodą dla miasta, transport, produkty, obornik to fermentacja 
i zapachy. Fakt lokalizacji w tym miejscu, transport budzi zaniepokojenie i protesty.  Projekt 
biogazowi w tym miejscu jest nieuzasadniony. 
Pan Robert Adamczyk poinformował, że nikt jeszcze nie zlokalizował biogazowi i  nie 
wypowiedział się jeszcze w tej sprawie. Ulica Dąbrowszczaków nie jest podłączona do PEC. 
Radny Piotr Nahorski wspomniał o rozprawie administracyjnej w sprawie lokalizacji 
biogazowi na której był. Nadmienił, że to jedyny przypadek w Polsce,  gdzie  planowana  jest 
biogazownia tak blisko miasta. Negatywnie ocenił lokalizację biogazowi, a nie w ogóle 
powstanie biogazowi. 
Burmistrz – nie jest przekonany do takiej lokalizacji i należy się zastanowić nad tym tematem 
i czy ta lokalizacja jest odpowiednia. Zaprosił na wyjazd do biogazowni już istniejącej 12 
kwietnia b. r. 
Pan Przewodniczący Rady odczytał pisma wpływające do Rady Miejskiej, które są do 
szczegółowego zapoznania się w Biurze Rady. 
 
Ad. 9. Wobec wyczerpania porządku dziennego, p. Przewodniczący Rady zakończył obrady 
XVIII sesji Rady Miejskiej Choszczna.  
Sesja została zakończona o godzinie 18:00 
Protokołowała Anna Fic- Łasowska. 
Przebieg sesji został nagrany na CD. 
                                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                                 Bogusław Szymański 
 
 
 
 
 


